

Doc. No: CDARS-006A	REACH SVHC Candidate list (Substances of Very High Concern)
Date: 2024/01/08	
Revision: 6.2 Page: 1 Grade: General	

To whom it may concern:

敬啟者：

In accordance with Registration (EC) No. 1907/2006 of the European Parliament and of the Council of December 18, 2006 on the registration, evaluation, authorization, and restriction of chemical substances (REACH).

根據歐洲議會和理事會於 2006 年 12 月 18 日發布的關於化學物質的註冊、評估、授權和限制的註冊 (EC) 第 1907/2006 號 (REACH) 。

Regarding the SVHC candidate list (Substances of Very High Concern) updated on July 8, 2021: We currently do not use any of the listed substances in our products above a limit of 0.1% w/w.

2021 年 7 月 8 日以後公佈的 SVHC 候選清單 (高度關注物質) : 目前我們產品中沒有使用超過 0.1%w/w 的化學品於產品上。

The SVHC candidate list is continuously reviewed. If our product contains a listed substance, we will explain this within 60 days and the product will be reported in the SCIP database accordingly.

當 SVHC 候選清單擴大列表時我們將持續審查。如果產品有使用該物質，我們將在 60 天之內宣告，通知使用程度，以及如何安全處理。

Thank you for your attention & best regards.

感謝多多關照。



Jack Chen
Deputy G.M
Zhifengwei Technology Co., Ltd.